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OBEC Kovářov 

 

Zápis z 1. jednání Zastupitelstva Obce Kovářov 12.12.2022 

Místo jednání: Kovářov  

Začátek: 17.00 hodin 

 

Zasedání řídila: starostka obce Mgr. Gabriela Zítková 

Přítomni: Mgr. Gabriela Zítková, Martin Hadrbolec, Tomáš Mošnička, MUDr. Alena Tittelbachová, 

Vladimír Sedakov, Mgr. Libor Mandovec, Ing. Petr Janeček, Pavel Škoch, Bc. Martin Vlna, 

Mgr. Pavla Zelenková Ph.D., Aleš Zeman, Miloslav Hubička, Štěpánka Rybníčková,  

MUDr. Jaroslav Kahoun  

omluven: Pavel Hroch  

Ověřovatelé zápisu: Martin Hadrbolec, Miloslav Hubička   

Zapisovatelka: Marie Habartová 

Prezence členů zastupitelstva 

 

Starostka obce Gabriela Zítková zahájila jednání, přivítala přítomné zastupitele a hosty.  

Starostka obce konstatovala 14 přítomných a nepřítomnost: Pavel Hroch  

Bylo provedeno schválení ověřovatelů.  14-0-0 

Bylo provedeno schválení programu jednání.  14-0-0                                                   

 

 

 

PROGRAM 

Prezence členů zastupitelstva 

Schvalování ověřovatelů 

 1)   Kontrola usnesení 

 2)   Projednání informace  o činnosti OÚ  

 3 )  Projednání ceny vodného na rok 2023 pro vodovod Kovářov – Radvánov -Zlučín          

 4 )  Projednání ceny vodného na rok 2023 pro vodovod Chrást–Jalovčí- Lašovice- Zahořany  

 5)   Projednání žádosti ZŠ o navýšení příspěvku na provoz 

 6)   Projednání rozpočtového opatření č. 9 /2022 a č. 10 /2022 

 7)   Projednání rozpočtového opatření č. 11 /2022 

 8)   Projednání pověření RO ke schválení rozpočtového opatření č.12/2022 

9)   Projednání žádosti o individuální dotaci TJ ZD Kovářov 

10) Projednání žádosti o individuální dotaci Hostínské divadlo o.s. 

11) Projednání žádosti o individuální dotaci Jihočeský folklorní soubor  Kovářovan /činnost/ 

 12) Projednání žádosti o individuální dotaci Jihočeský folklorní soubor Kovářovan /festival/ 

 13) Projednání žádosti o individuální dotaci TTC  

 14) Projednání příspěvku na provoz ZŠ Kovářov 

 15) Projednání příspěvku na provoz MŠ Kovářov 

 16) Projednání převodu peněžních prostředků do fondu obnovy vodohospodářského majetku 

 17) Projednání rozpočtu fondu obnovy vodohospodářského majetku 2022 

 18) Projednání rozpočtu na rok 2023 

 19) Projednání střednědobého výhledu rozpočtu 2024 - 2026 

 20) Volba výborů – předsedů, členů          

 21) Projednání schválení členů dozorčí rady SOK  

 22) Projednání zástupce obce ve spolcích a svazcích             

 23) Projednání zástupce zřizovatele do rady školy 

 24) Projednání schválení příspěvku na stravování – stravenky uvolněný zastupitel  

 25) Projednání schválení komplexní pozemkové úpravy v k.ú. Březí u Kovářova                                                

 26) Projednání záměru ČEPS, a.s. - přestavba stávajícího vedení VVN 

 27) Projednání úpravy dispozic v bytovém domě Kovářov 

 28) Projednání změny napojení kanalizace u bytového domu 

 29) Projednání žádosti na prodej části ostatní komunikace parcela č. 977/1 k.ú. Chrást   
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 30) Projednání žádosti na odkoupení obecního pozemku parcela č.725 k.ú. Vesec 

 31) Projednání schválení odkoupení pozemku parcela č. 129/11 a parcela č.129/14 k.ú. Kovářov  

 32) Diskuse 

 33) Závěr 

 

BOD č. 1 Kontrola usnesení 

P. Rybníčková – Kontrolní výbor nemá zvolené členy, budou voleni na dnešním zasedání. 

                           Kontrola usnesení bude provedena na příštím jednání ZO  

 

Návrh usnesení č. 1:  

ZO bere na vědomí informaci podanou předsedkyní kontrolního výboru. 

Pro: 14    Proti: 0     Zdržel se: 0  

Usnesení č. 1 bylo přijato. 

 

BOD č. 2 Projednání informace o činnosti OÚ Kovářov 

Paní starostka informovala zastupitele obce o činnosti OÚ Kovářov: 

 pokračuje výstavba bytového domu 

 sv. Martin 

 rozsvícení vánočního stromku 

 mikulášská nadílka 

 divadlo z Mirotic - představení „Dívčí válka“ 

 vystoupení folklorního souboru Kovářovan 

 
Návrh usnesení č. 2: 

ZO bere na vědomí informaci o činnosti OÚ Kovářov. 

Pro: 14   Proti: 0       Zdržel se: 0  

Usnesení č. 2 bylo přijato. 

 

BOD č. 3 Projednání ceny vodného na rok 2023 pro vodovod Kovářov - Radvánov - Zlučín 

Paní starostka popsala ceny vodného pro rok 2023 a porovnání cen s rokem 2022. Cena vodného je 

uváděna bez DPH, cena pevné složky vodoměru zůstává nezměněna.  

 

Návrh usnesení č. 3: 

ZO schvaluje cenu vodného pro vodovod Kovářov – Radvánov - Zlučín 39,92 Kč/m3 bez DPH + 

pevná složka vodného / vodoměr 330,- Kč bez DPH pro rok 2023. 

Pro: 14    Proti: 0    Zdržel se: 0  

Usnesení č. 3 bylo přijato. 

 

BOD č. 4 Projednání ceny vodného na rok 2023 pro vodovod Chrást - Jalovčí - Lašovice – Zahořany -

Předbořice 

Paní starostka popsala ceny vodného pro rok 2023 a porovnání cen s rokem 2022. Cena vodného je 

uváděna bez DPH, cena pevné složky vodoměru zůstává nezměněna.  

 

Návrh usnesení č. 4: 

ZO schvaluje cenu vodného pro vodovod Chrást - Jalovčí - Lašovice – Zahořany- Předbořice 39,92 

Kč/m3 bez DPH + pevná složka vodného / vodoměr 330,- Kč bez DPH pro rok 2023. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení č. 4 bylo přijato. 
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BOD č. 5 Projednání žádosti ZŠ Kovářov o navýšení příspěvku na provoz o 190.000,- Kč 

Bylo projednáno jednání RO dne 02. 11. 2022 a doporučeno ZO ke schválení. 

P. Mandovec zdůvodnil navýšení příspěvku zvýšením cen za energie (především topný olej) a 

nákladnou opravu sporáku v ŠJ. 

 

Návrh usnesení č. 5 

ZO schvaluje navýšení provozního příspěvku o 190.000,- Kč za rok 2022 pro ZŠ Kovářov 

Pro: 14     Proti: 0    Zdržel se: 0          

Usnesení č. 5 bylo přijato.      

 

BOD č. 6 Projednání rozpočtového opatření č. 9/2022 a 10/2022 

Paní V. Janečková seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č. 9/2022, které bylo schváleno 

na jednání RO dne 02. 11. 2022 a ZO se dává na vědomí a s rozpočtovým opatřením č.10/2022, které 

bylo schváleno na jednání RO dne 29. 11. 2022 a ZO se dává na vědomí. 

 

Návrh usnesení č. 6: 

ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 9/2022: příjmy 1.077.300,- Kč, výdaje 1.077.300,- Kč.    

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení č. 6 bylo přijato. 

 

Návrh usnesení č. 7: 

ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č.10/2022: příjmy 1.035.129,53 Kč a výdaje 730.697,00 Kč        

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení č. 7 bylo přijato. 

 

BOD č. 7 Projednání rozpočtového opatření č. 11 

Paní Janečková seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č.11/2022 /přesouvání položek/. 

 

Návrh usnesení č. 8: 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č.11/2022: příjmy 28.200,- Kč a výdaje 28.200,-Kč 

Pro: 14               Proti:  0           Zdržel se: 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno 

 

BOD č. 8 Projednání pověření RO ke schválení rozpočtového opatření č.12/2022 

Toto pověření nutno schválit, aby RO mohla provést schválení finálního rozpočtového opatření.   

 

Návrh usnesení č. 9: 

ZO pověřuje RO ke schválení rozpočtového opatření č. 12/2022. 

Pro: 14   Proti: 0  Zdržel se: 0  

Usnesení č. 9 bylo přijato. 

 

BOD č. 9 Projednání žádosti o individuální dotaci TJ ZD Kovářov, z.s. ve výši 250.000,- Kč 

Paní starostka informovala zastupitele o výše uvedené žádosti o dotaci pro TJ ZD Kovářov, z.s.  

Zmínila navýšení z 190.000,- Kč na 250.000,- Kč. Odůvodnění: investice do zapískování hřiště 

pro udržení travnaté plochy v požadovaném stavu, postup dorostu do krajské I.A třídy /doprava/.    

p. Kahoun – upozornění na příspěvek reklamní plochy 

 

Návrh usnesení č. 10: 

ZO schvaluje individuální dotaci TJ ZD Kovářov, z.s. ve výši 250.000,- Kč, rozhodlo o uzavření 

veřejnoprávní smlouvy dle vzorové smlouvy uvedené ve směrnici č. 14/2015 a pověřuje starostku 

podpisem smlouvy. 

Pro: 14   Proti: 0  Zdržel se:  0 

Usnesení č. 10 bylo přijato. 
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BOD č. 10 Projednání žádosti o individuální dotaci Hostínské divadlo, z.s. ve výši 120.000,- Kč 

Paní starostka informovala zastupitele o výše uvedené žádosti o dotaci pro Hostínské divadlo, z.s.  

V žádosti není specifikováno konkrétní určení požadovaných finančních prostředků. 

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 11: 

ZO schvaluje individuální dotaci Hostínské divadlo, z.s. ve výši 120.000,- Kč a rozhodlo o uzavření 

veřejnoprávní smlouvy dle vzorové smlouvy uvedené ve směrnici č.14/2015 a pověřuje starostku 

podpisem smlouvy. 

Pro: 14   Proti: 0  Zdržel se: 0  

Usnesení č. 11 bylo přijato. 

 

BOD č. 11 Projednání žádosti o individuální dotaci Jihočeský folklorní soubor Kovářovan, z.s na 

činnost ve výši 120.000,- Kč 

Paní starostka informovala zastupitele o výše uvedené žádosti o dotaci pro Jihočeský folklorní soubor 

Kovářovan, z.s. na činnost. Prostředky se použijí na doplnění a obnovu krojového vybavení – nárůst 

nových členů.  

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 12: 

ZO schvaluje individuální dotaci Jihočeský folklorní soubor Kovářovan, z.s. ve výši 120.000,- Kč na 

činnost a rozhodlo o uzavření veřejnoprávní smlouvy dle vzorové smlouvy uvedené ve směrnici 

č.14/2015 a pověřuje starostku podpisem smlouvy. 

Pro: 14  Proti: 0  Zdržel se: 0   

Usnesení č. 12 bylo přijato. 

 

BOD č. 12 Projednání žádosti o individuální dotaci Jihočeský folklorní soubor Kovářovan, z.s na 

uspořádání XXVII. folklorního festivalu Kovářov 2023 ve výši 100.000,- Kč 

Paní starostka informovala zastupitele o výše uvedené žádosti o dotaci pro Jihočeský folklorní soubor 

Kovářovan, z.s. na uspořádání festivalu – zajištění celé akce. 

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 13: 

ZO schvaluje individuální dotaci Jihočeský folklorní soubor Kovářovan, z.s. ve výši 100.000,- Kč na 

uspořádání XXVII. folklorního festivalu a rozhodlo o uzavření veřejnoprávní smlouvy dle vzorové 

smlouvy uvedené ve směrnici č.14/2015 a pověřuje starostku podpisem smlouvy. 

Pro:  14   Proti: 0  Zdržel se: 0  

Usnesení č. 13 bylo přijato. 

 

BOD č. 13 Projednání žádosti o individuální dotaci TTC Kovářov, z.s. ve výši 75.000,- Kč 

Paní starostka informovala zastupitele o výše uvedené žádosti o dotaci pro TTC Kovářov, z.s. 

Navýšení o 20.000,- Kč. Zajištění nájemné, cestovné, pořádání turnajů.  

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 14: 

ZO schvaluje individuální dotaci TTC Kovářov, z.s. ve výši 75.000,- Kč a rozhodlo o uzavření 

veřejnoprávní smlouvy dle vzorové smlouvy uvedené ve směrnici č.14/2015 a pověřuje starostku 

podpisem smlouvy. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0  

Usnesení č. 14 bylo přijato. 
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BOD č. 14 Projednání příspěvku na provoz ZŠ Kovářov ve výši 1.540.000,- Kč rok 2023     

Pan Mandovec informoval zastupitelstvo o důvodu navýšení příspěvku  - ceny energií, topný olej -

vycházeno z cen letošního roku. 

 

Návrh usnesení č. 15: 

ZO schvaluje příspěvek na provoz pro ZŠ Kovářov ve výši 1.540.000,- Kč na rok 2023. 

Pro: 14    Proti: 0   Zdržel se: 0   

Usnesení č. 15 bylo přijato. 

 

BOD č. 15 Projednání příspěvku na provoz MŠ Kovářov ve výši 370.000,- Kč na rok 2023      

Paní starostka konstatovala navýšení příspěvku o 20.000,- Kč více než v roce 2022. 

 

Návrh usnesení č. 16: 

ZO schvaluje příspěvek na provoz pro MŠ Kovářov ve výši 370.000,- Kč na rok 2023. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0  

Usnesení č. 16 bylo přijato. 

 

BOD č. 16 Projednání převodu peněžních prostředků do fondu obnovy vodohospodářského majetku       

Paní Janečková informovala o převodu peněžních prostředků. 

 

Návrh usnesení č. 17: 

ZO schvaluje převod do Fondu obnovy vodohospodářského majetku ve výši 766.400,- Kč. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdržel se: 0  

Usnesení č. 17 bylo přijato. 

 

BOD č. 17 Projednání rozpočtu fondu obnovy vodohospodářského majetku 2023      

Paní Janečková informovala zastupitele. Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 18: 

ZO schvaluje rozpočet Fondu obnovy vodohospodářského majetku pro rok 2023: příjmy 1.234.100,- 

Kč, výdaje 500.600,- Kč. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0    

Usnesení č. 18 bylo přijato. 

 

BOD č. 18 Projednání rozpočtu na rok 2023 

Paní starostka informovala zastupitelstvo o vyvěšení rozpočtu na úřední desce s možností veřejnosti 

podávat připomínky do 12. 12. 2022 do 11.30 hodin.  

Paní Janečková podrobně rozebrala návrh rozpočtu na rok 2023. 

 

Návrh usnesení č. 19: 

1) ZO schvaluje schodkový rozpočet obce pro rok 2023 takto: 

Celkové příjmy rozpočtu obce                           44.159 400,- Kč 

Zapojení přebytku minulých let                        19.612.600,- Kč 

Celkové zdroje ve výši                                      63.772.000,- Kč 

 

Běžné výdaje                                                    31.114.000,- Kč 

Kapitálové výdaje                                             32.658.000,- Kč 

Celkové zdroje rozpočtu ve výši                       63.772.000,- Kč 

2) ZO schvaluje závazné ukazatele dle sestavy „Návrh rozpočtu – závazné ukazatele rok 2023“    

3) Zastupitelstvo obce stanovuje v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) zákona č.128/2000 Sb., o obcích, 

ve znění pozdějších předpisů, kompetenci rady obce k provádění rozpočtových opatření v následujícím 

rozsahu: 

a) navýšení daňových, běžných a kapitálových příjmů bez omezení, 
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b) navýšení závazných ukazatelů v rámci třídy 4 (přijaté transfery) a jejich zapojení do výdajů ve 

stejné výši, 

c) navýšení závazného ukazatele ve výdajích do výše 500 000,- Kč včetně, snížením jiného závazného 

ukazatele na výdajové straně rozpočtu nebo zapojením financování (položka 8115), 

d) zapojení výdaje, který vyžaduje zajištění chodu obce v případě havárie, odvrácení možných škod a 

v případech, kdy by mohlo dojít k větší škodě neuhrazením požadovaných plnění (úhrada pokut, 

penále apod.), 

e) změny na položkách 1122 a 5365 – daň z příjmů právnických osob, kde je poplatníkem obec a 

zároveň příjemce sdílené daně. 

ZO si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření provedeném v kompetenci rady 

obce na nejbližším zasedání. 

4) ZO zmocňuje účetní obce k provádění změn rozpisu rozpočtu mezi položkami v rámci závazného 

ukazatele nebo k provádění změn v souladu s jinými předpisy a metodickými pokyny nadřízených 

orgánů pro potřeby výkaznictví.  

 

Pro: 14    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení č. 19 bylo přijato. 

 

BOD č. 19 Projednání střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024 - 2026 

Pan Janeček informoval zastupitele o střednědobém výhledu na roky 2024 - 2026. Popsal jednotlivé 

plánované akce na roky 2024 - 2026 a paní Janečková vysvětlila doplnění věty v usnesení. 

 

Návrh usnesení č. 20: 

ZO schvaluje střednědobý rozpočtový výhled na roky 2024 – 2026 s doplněním věty: Dlouhodobá 

záloha na dotaci „projekt na bytový dům“ ve výši 210.000,- Kč je vedena na účtu 472.  

Pro: 14  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení č. 20 bylo přijato. 

 

BOD č. 20 Volba výborů 

Paní starostka informovala zastupitele o volbě předsedů finančního a kontrolního výboru na 

ustavujícím zasedání. Výbory zatím nemohly pracovat – nutno zvolit členy finančního a kontrolního 

výboru. Paní starostka informovala o dalších výborech, které budou voleny, vysvětlila výběr výborů, 

které jsou poradním orgánem zastupitelstva, komise rady. Výbory budou moci svou činnost 

prezentovat na jednáních zastupitelstva. Všichni navržení členové výborů souhlasí se zvolením do 

výborů. 

 

Finanční výbor, navrženi jsou: Miloslav Hubička, Pavel Hroch 

Předsedou byl zvolen Vladimír Sedakov na ustavujícím zastupitelstvu.  

Návrh usnesení č. 21: 

ZO volí členy finančního výboru: Miloslava Hubičku, Pavla Hrocha  

Pro: 13   Proti: 0  Zdržel se: 1 

Usnesení č. 21 bylo přijato. 

 

Kontrolní výbor, navrženi jsou: Alena Tittelbachová, Libor Škoch, Vladimír Sedakov, Martin Vlna 

Předsedou byla na ustavujícím zastupitelstvu zvolena p. Štěpánka Rybníčková. 

Návrh usnesení č. 22: 

ZO volí členy kontrolního výboru: Alenu Tittelbachovou, Libora Škocha, Vladimíra Sedakova, 

Martina Vlnu 

Pro: 13     Proti: 0    Zdržel se: 1 

Usnesení č. 22 bylo přijato 

 

Návrh usnesení č. 23: 

ZO schvaluje výbor životního prostředí. 

Pro: 14     Proti: 0    Zdržel se: 0 

Výbor životního prostředí, navrženi jsou: 
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Předseda: Martin Hadrbolec 

Členové: Markéta Jiroušková, Vladimír Brůžek, Libor Mandovec, Pavel Slivka ml.  

 

Návrh usnesení č. 24: 

ZO volí předsedou výboru životního prostředí Martina Hadrbolce. 

Pro: 13    Proti: 0   Zdržel se: 1  

Usnesení č. 24 bylo přijato. 

 

Návrh usnesení č. 25: 

ZO volí členy výboru životního prostředí: Markétu Jirouškovou, Vladimíra Brůžka, Libora Mandovce, 

Pavla Slivku ml.  

Pro: 13   Proti:  0   Zdržel se: 1  

Usnesení č. 25 bylo přijato. 

 

Návrh usnesení č. 26: 

ZO schvaluje výbor Kultura, sport a cestovní ruch. 

Pro: 14   Proti: 0     Zdržel se: 0  

Usnesení č. 26 bylo přijato. 

 

Výbor Kultura, sport a cestovní ruch, jsou navrženi: 

Předseda: Pavla Zelenková 

Členové: Božena Kolorosová, Libor Škoch, Barbora Riazanová, Tomáš Mošnička, Petra Slivková, 

Kateřina Havránková, Lenka Frýdlová, Monika Hrochová 

 

Návrh usnesení č. 27: 

ZO volí předsedou výboru Kultura, sport a cestovní ruch Pavlu Zelenkovou. 

Pro: 13   Proti: 0   Zdržel se: 1  

Usnesení č. 27 bylo přijato. 

 

Návrh usnesení č. 28: 

ZO volí členy výboru Kultura, sport a cestovní ruch: Boženu Kolorosovou, Libora Škocha, Barboru 

Riazanovou, Tomáše Mošničku, Petru Slivkovou, Kateřinu Havránkovou, Lenku Frýdlovou, Moniku 

Hrochovou. 

Pro: 14    Proti: 0    Zdržel se: 0  

Usnesení č. 28 bylo přijato. 

 

Návrh usnesení č. 29: 

ZO schvaluje výbor Rozvoj a údržba místních obcí a osad. 

Pro: 14    Proti: 0    Zdržel se:  0 

Usnesení č. 29 bylo přijato. 

 

Výbor Rozvoj a údržba místních obcí a osad, jsou navrženi: 

Předseda: Tomáš Mošnička 

Členové: Pavel Krejča, Josef Grůbr, Marek Jirec, Jiří Škoch, Prokop Kahoun, Jaroslav Rampák, Jan 

Šindelář, Zdeněk Brůžek ml., Jiří Hubička, Pavel Lhota 

 

Návrh usnesení č. 30: 

ZO volí předsedou výboru Rozvoj a údržba místních obcí a osad: Tomáše Mošničku. 

Pro: 13      Proti: 0    Zdržel se: 1  

Usnesení č. 30 bylo přijato. 

 

Návrh usnesení č. 31: 

ZO volí členy výboru Rozvoj a údržba místních obcí a osad: Pavla Krejču, Josefa Grůbra, Marka Jirce, 

Jiřího Škocha, Prokopa Kahouna, Jaroslava Rampáka, Jana Šindeláře, Zdeňka Brůžka ml., Jiřího 

Hubičku, Pavla Lhotu. 
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Pro: 14   Proti: 0    Zdržel se: 0  

Usnesení č. 28 bylo přijato. 

 

BOD č. 21 Projednání schválení členů dozorčí rady Služby obce, s.r.o.  

Navrženi jsou: Zítková Gabriela, Vlna Martin, Hadrbolec Martin 

 

Návrh usnesení č. 32:  

ZO schvaluje členy dozorčí rady Služby obce, s.r.o: Zítkovou Gabrielu, Vlnu Martina, Hadrbolce 

Martina. 

Pro: 11   Proti: 0   Zdržel se: 3 

Usnesení č. 32 bylo přijato. 

 

BOD č. 22 Projednání zástupce obce ve spolcích a svazcích 

SOM, SMOJk, SMO ČR, SPOV, Českomoravská unie maškarní, Silva Nortica, MAS Střední 

Povltaví, Čechy nad Zlato. 

MAS Střední Povltaví do valné hromady zastupuje obec Pavel Hroch. 

 

Návrh usnesení č. 33: 

ZO schvaluje zástupcem Obce Kovářov ve svazcích a spolcích starostku obce Gabrielu Zítkovou 

a místostarostu Petra Janečka, MAS Střední Povltaví do valné hromady zastupuje obec Pavel Hroch. 

Pro: 12            Proti: 0       Zdržel se: 2 

Usnesení č. 33 bylo přijato. 

 

BOD č. 23 Projednání zástupce zřizovatele do školské rady 

Paní starostka informovala o zvolení zástupců zřizovatele ZŠ po domluvě s ředitelem ZŠ Kovářov.  

Navrženi jsou: Petr Janeček, Alena Tittelbachová, Pavla Zelenková. 

 

Návrh usnesení č. 34: 

ZO schvaluje zástupce zřizovatele do školské rady: Petra Janečka, Alenu Tittelbachovou, Pavlu 

Zelenkovou. 

Pro: 11        Proti:   0       Zdržel se: 3 

Usnesení č. 34 bylo přijato. 

 
BOD č. 24 Projednání schválení příspěvku na stravování stravenky pro uvolněné zastupitele 

Paní starostka požádala zastupitele o schválení příspěvku na stravování /stravenky/ pro uvolněného 

člena zastupitelstva  - starostku obce, hodnota stravenky 100,- Kč příspěvek obec 45,- Kč. 

 

Návrh usnesení č. 35: 

ZO schvaluje stravenky pro uvolněného zastupitele – starostku nárok na stravenku za odpracované 

dny po - pá a při odpracování více jak 3 hodin. 

Pro: 14     Proti: 0   Zdržel se: 0  

Usnesení č. 35 bylo přijato. 

 

BOD č. 25 Projednání schválení komplexní pozemkové úpravy v k.ú. Březí 

Paní Rybníčková – nutno schválit aktualizaci, vlastníci cesty k pozemkům, obec v k.ú. Březí nemá 

moc pozemků - většina pokryla právě cesty k pozemkům. 

 

Návrh usnesení č. 36:  

Zastupitelstvo Obce Kovářov schvaluje aktualizovaný plán společných zařízení zpracovaný v rámci 

Komplexních pozemkových úprav v k.ú. Březí u Kovářova. 

Pro: 14        Proti: 0      Zdržel se: 0   

 

Usnesení č. 36 bylo přijato.      
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BOD č. 26 Projednání záměru ČEPS, a.s.- přestavba stávajícího vedení VVN  

Paní starostka seznámila zastupitele s jednáním se zástupci firmy OMEXON GA Energo,s.r.o., kteří 

jsou zpracovateli Územně technické studie záměru „V204 a V 207 – přestavba na 400 kV“. Účelem 

záměru je přestavba stávajícího jednoduchého vedení VVN 220 kV, cílem je zajistit dostatečnou 

přenosovou schopnost a spolehlivost přenosové soustavy na území Středočeského kraje, Jihočeského 

kraje a kraje Vysočina. Tento záměr je součástí koncepce společnosti ČEPS na postupný útlum sítě 

220 kV a její náhradu soustavou 400 kV. Větší ochranné pásmo. Výměna stožárových konstrukcí. 

 

Návrh usnesení č. 37: 

ZO schvaluje záměr ČEPS, a.s. - přestavbu stávajícího vedení VVN 220KV na nové vedení ZVN na 

napěťové hladině 400kV. 

Pro: 14    Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 37 bylo přijato. 

 
BOD č. 27 Projednání úpravy dispozic v bytovém domě Kovářov 

Pan místostarosta podal zastupitelstvu obce vysvětlení ohledně změn velikosti bytů v nově budovaném 

bytovém domě - méně bytů, budou větší. Seznámil se změnami po finanční stránce, stavem prací – 

mírný skluz /mělo být zastřešeno/, stavba bude zakonzervována 2 NP, udržení v rozpočtu.     

- p. Mandovec – snížení počtu bytů není problém, pokud se kladně vyjádří projektant a 

stavebník a cena se nezvýší 

- p. Mošnička - 8 bytových jednotek  

- p. Sedakov - byty 60 m
2
 ekonomická rozvaha - nájem bude větší    

- p. Rybníčková - byty nájem celý náklad  - vypočet na m
2
   

- p. Zeman - byty budou cíleny na rodiny                         

 

Návrh usnesení č. 38: 

ZO schvaluje úpravy dispozic v bytovém domě Kovářov a pověřuje místostarostu Petra Janečka 

jednáním souvisejícími s úpravami. 

Pro: 14    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení č. 38 bylo přijato. 

 
BOD č. 28 Projednání změny napojení kanalizace u bytového domu Kovářov  

Pan místostarosta informoval ZO se změnami kanalizace - bytový dům (pasport kanalizace, šetření, 

napojení kanalizace, Služby obce s.r.o Kovářov – kamera, čerpadlo). 

 

Návrh usnesení č. 39: 

ZO pověřuje místostarostu Petra Janečka jednáními souvisejícími se změnou napojení kanalizace  

u bytového domu. 

Pro: 14    Proti:  0   Zdržel se: 0 

Usnesení č. 39 bylo přijato. 

 
BOD č. 29 Projednání žádosti pana Marka Zemana, Chrást čp.22  na prodej části ostatní komunikace 

parcela č. 977/1 k.ú. Chrást 

Na prodej pozemku byl vyvěšen záměr dne 20. 10. 2022, sejmut 05.11.2022. Geometrickým plánem 

č.134/2022 byla oddělena parcela č 977/8 o výměře 24 m2. Paní Rybníčková vysvětlila, o jaký 

pozemek se jedná: oplocená část pozemku, provoz neohrožuje.  

 

Návrh usnesení č. 40: 

ZO schvaluje prodej obecního pozemku parcela č. 977/8  k.ú. Chrást o výměře 24 m2 za cenu 50,- 

Kč/m2 pro pana Marka Zemana, Chrást 22. Do kupní smlouvy musí být zaneseno číslo usnesení ZO, 

kterým byl prodej schválen, datum vyvěšení a sejmutí záměru o prodeji. Při vkladu na katastrální úřad 

bude na OÚ Kovářov nahlášen den vkladu ZO a pověřuje starostku obce podpisem této smlouvy.               

Pro: 14   Proti: 0  Zdržel se: 0  
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Usnesení č. 40 bylo přijato. 

 

BOD č. 30 Projednání žádosti pana Michala Kosobuda, Sepekov čp. 387 na odkoupení části obecního 

pozemku parcela č. 725 k.ú. Vesec o výměře 45 m2. 

Paní Rybníčková: 2x požádal, jedná se o pozemek kolem domu. Na prodej pozemku byl vyvěšen 

záměr dne 20. 10. 2021, sejmut 05.11.2021, 29.6.2022 a sejmut 15. 07. 2022. Geometrickým plánem 

č. 168-54//2022 byla oddělena parcela č 725/4 o výměře 45 m2. 

 

Návrh usnesení č. 41: 

ZO schvaluje prodej obecního pozemku parcela č.725/8  k.ú. Vesec o výměře 45 m2 za cenu 80,- 

Kč/m2 pro pana  Michala Kosobuda, Sepekov čp. 387. Do kupní smlouvy musí být zaneseno číslo 

usnesení ZO, kterým byl prodej schválen, datum vyvěšení a sejmutí záměru o prodeji. Při vkladu na 

katastrální úřad bude na OÚ Kovářov nahlášen den vkladu ZO a pověřuje starostku obce podpisem 

této smlouvy.               

Pro: 14   Proti: 0    Zdržel se: 0  

Usnesení č. 41 bylo přijato. 

 

BOD č. 31 Projednání schválení odkoupení pozemků parcela č.129/11k.ú. Kovářov o výměře 471 m2  

a parcela č. 129/14  o výměře 2775 m2 od Stanislava Háchy, Kovářov 12 

Nákup pozemků určeny na plánovanou čističku – výhodné umístění  

 

Návrh usnesení č. 42: 

ZO schvaluje odkoupení pozemků parcela č.129/11k.ú. Kovářov o výměře 471 m2  a parcela č. 129/14  

o výměře 2775 m2 od Stanislava Háchy, Kovářov 12, za cenu 100,- Kč/m2. 

Pro: 13              Proti: 0                Zdržel se: 1 

Usnesení č. 42 bylo přijato. 

 

BOD č. 32 Diskuse 

p. starostka - vysvětlení neúčasti hostů zvaných při příležitosti konce roku, setkání se uskuteční na 

začátku příštího roku 

p. Sedakov - informoval o založení transparentního účtu „Hledání nového Kollera, Hrachové a 

Panského“ pozvat zmíněné sportovce legendy do Kovářova na besedu, účet určen na podporu 

nejmladších dětí ve sportu formou dotací 

p. Hadrbolec - informační systém – lepší uspořádání  

p. Mandovec - informoval ZO o neúspěšnosti projektu v rámci iROPU, pozval na ples ZŠ a ZD 

21.01.2022  

p. Zelenková - zřízení emailů 

p. starostka - popřála všem přítomným zastupitelům a hostům  

 

Starostka obce ukončila jednání ZO v 19.55  hodin. 

 

 

 

…………………………………………    ………………………………………. 

Místostarosta obce Petr Janeček                                           Starostka obce Gabriela Zítková 

 

 

………………………………………………………………………. 

Ověřovatelé zápisu: Martin Hadrbolec, Miloslav Hubička 


